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REUNIÓ REGIONAL RPPO 08/11/2016 
 

 
- CD PONT DE SUERT: 
 
1- Preguntat per les obres de millora que s’han de realitzar en aquesta Comissaria 

ens responen que fa 10-12 dies que han iniciat les obres als vestidors, i que estan 

previstes acabar-les al voltant del 10 de desembre. 

 .Sobre possibles obres als despatxos se’ns diu que NO hi haurà cap tipus d’obra que 

afectin aquesta part de dependències. 

 
2- Des d’USPAC ens hem queixat que l’aigua calenta molts cops falla i que molts 

companys/es no es poden dutxar: Administració ens respon que això és degut a que 

el termo de l’aigua calenta està molt allunyat de les zones de les dutxes i això fa que 

tardi molt en arribar l’aigua calenta. Es comprometen a mirar si es pot millorar això 

fent que no s’hagi de gastar tanta aigua. 

 
3- La càmera de seguretat de custòdia enfoca directament a l'agent, molt 

similar amb el que passava Lleida. Des d’USPAC demanem que es solucioni aquest fet 

d’immediat. Ens diuen que en són coneixedors d’aquests fets i que la solució que 

implantaran serà traslladar el company/a de custòdia i la taula amb l’ordinador a una 

dependència annexa on estan situats ara, així es solucionarà el problema. 

 
- ABP VIELHA 
 
1- Manca d'efectius de trànsit, s’ha buscat o s’està buscant una solució ara que ve 

època d’esquí i neu? Des dels Caps Regionals se’ns diu que NO hi ha solució possible, 

que fins que no augmenti la plantilla no es pot fer res, sinó continuar igual que fins 

ara. Que això depèn de la Divisió de Trànsit. Són conscients del perill en segons 

quines actuacions això comporta, però ho assumeixen. ÉS VERGONYÓS !! 
 

2- En quan a la calefacció se’ns diu que ara s’està ajustant, que al ser nova falta 

algun ajust que altre. El Cap de la Regió demana alguna estufa de reforç per els llocs 

on es troben amb aquesta problemàtica. 

 
- CD SORT 
 
1-Manca d'efectius a la CD: Se’ns diu que Sort no està per sota d’efectius que els hi 

toca, únicament que durant molt temps ha estat fins a 6 agents per sobre del què 

tocava, i que ara estan amb números reals que els hi toquen.  
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2- Torns on no hi ha caporal, ni comandaments a la CD, si només són tres agents 

a la comissaria (comptant que un d'aquests tres és l'agent de porta), qui té que fer la 

entrada d’un detingut? Se’ns diu que si no hi ha caporal a Sort n’hi ha a Tremp, i sinó 

a l’inrevés. I que dels 4 detinguts que han entrat a garjoles al llarg de l’any només en 

una ocasió s’han trobat sense caporal. Que tampoc és tant alarmant la situació. 

 

3- Demanem que si quan fes falta la gent que està a oficines sortiria a 
patrullar, des de la Regió se’ns diu que entenen que el company d’O.S. i el caporal 

GAV, OAC, ORC quan fa falta i és necessari ja surten. 

 

4- Demanem per la comissió de Suport, i ens diu el Cap de Regió que ja ho vam 

demanar al Comissari en Cap i que no serà ell qui contradigui el què diu el comissari. 

 

5- Manca de roba tèrmica d'hivern. Com ho solucionem? Des d’administració se’ns 

informa que tal i com van arribant les comandes es van entregant. Des d’USPAC 

recomanem fer reposició extraordinària amb nota informativa si ens falta alguna peça 

d’hivern. Així si no s’entrega es podrà demanar amb més força 

 

- ABP TREMP 

 

1- Manca d'efectius a escamots i nombre elevat d'agents a oficines. Des 

d’USPAC proposem eliminar l’OAC fixa de l'ABP, temporalment,  i reestructurar els 

agents que hi són a diferents escamots de treball. Aquesta mesura es va fer a Sort i 

es van poder guanyar efectius. Tant des de la Regió com la mateixa ABP es diu que no 

ho pensen fer, que el grup OAC fixe treu molta feina i la fa molt ben feta. Així mateix, 

informen que aquesta gent d’horari diürn ja fa un parell de setmanes de nits a l’any.  

 

Companys/es d’USC Tremp, el delegat del SAP a la vostra comissaria s’ha 
mostrat en contra de la nostra proposta, el qual fa anys que no es posa 
l’uniforme, i demostra què ell no pateix la manca d’efectius i els problemes 
que això genera.  
 

2- Teranyines a l'ABP: Des de la Regió i Administració són coneixedors de tota la 

problemàtica amb l’actual empresa de neteja, però també ens diuen que no hi poden 

fer res perquè no hi ha diners per un nou concurs. Estan estudiant alguna altre 

mesura perquè l’empresa “es posi les piles” en la neteja. També ens informen que la 

setmana que ve començaran a fer neteja a fons a les comissaries. Companys/es, si 

això no és cert, feu-nos arribar les queixes i immediatament ho posarem en 

coneixement d’administració Regional perquè posi cartes en l’assumpte.  

 

3- Buscar algun lloc habilitat a l'ABP per a guardar plantes de marihuana, i així 

que no es tornin a repetir els episodis que hi ha hagut amb plantes a l'interior del 

pàrquing, provocant molèsties de salubritat als companys/es.  

Ens diuen que sinó han arribat, estan d’arribar uns contenidors hermètics per a 

guardar-la. També des de la Regió se’ns diu que quan hi ha un comís es parla amb el 

jutge corresponent per a poder destruir la Marihuana el més aviat possible. 
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- RPPO 

 

1- Aviat tornarem a tenir la neu als Pirineus, i això vol dir tornar a muntar els punts 
d'informació a diferents llocs. Com ho pensen fer amb la manca d'efectius de trànsit 

a Vielha i d'USC en general ?. Podran abandonar el punt si no hi ha relleus per a anar 

a fer el “18”, o anar al servei ? 

 
Els Caps Regionals ens diuen que es faran com l’any passat. A Vielha ho faran entre 

USC i Trànsit, i a Pont de Suert, si hi ha dues patrulles de Pont ja estarà solucionat i si 

només n’hi ha una en pujarà una de Tremp. 

 
Des d’USPAC ens hem queixat que les patrulles d’USC no estem tant ben equipades 

com les de Trànsit per a aguantar les temperatures baixes que tenim a la zona. Ens 

falta material que trànsit té i USC NO. (https://www.uspac.cat/noticia/manca-

uniformitat-adient-i-manca-d%E2%80%99efectius-pont-de-suert) 

 
2- Cobrament de dietes/bestretes pendents de l'any 2015 i encara a dia d'avui 

no s'han cobrat. Quin és el motiu per la tardança en introduir aquestes dietes. Quin 

mecanisme es podria fer per a que no es torni a repetir i s'introdueixi quan toqui? 

Des d’Adm. se’ns informa que abans d’acabar l’any s’haurà cobrat tot lo del 2015. 

 
3- USPAC ens hem queixat que en molts casos els alts comandaments de les 
comissaries de la Regió no van uniformats quan estan en el seu lloc de treball. 

Des de la Regió se’ns diu que això no és cert, i que si no es canvien serà per algun 

motiu en concret.  DISCREPEM! Així mateix, Srs. Caps de les Comissaries us 
diem que estarem a sobre, i que denunciarem quan no us canvieu, ja que és 
una manca de respecte molt i molt gran vers els companys/es que cada dia 
exigiu que compleixin escrupolosament el Decret de vestuari i ho fem perquè 
SOM UNS PROFESSIONALS.  
 
- ABP PUIGCERDÀ: 
 
1-LLOC ON AGAFAR DECLARACIONS A DETINGUTS: 

 
Comentem que el lloc on s’agafen les declaracions a detinguts no és el més adient, ja 

per falta de salubritat, ventilació, seguretat,... 

Des de la Regió se’ns diu que són coneixedors d’aquests extrems i que miraran de 

posar-hi solució, ja sigui fent una sortida d’aire, com posar-hi un extractor per la 

renovació de l’aire de dintre la sala. Companys/es, aneu informant a la vostra 
delegada de destí si la Regió posa solució a aquest tema o NO.  
 
2-ENTRADA VEHICLES AMB DETINGUTS: 

 
Ens diuen que també són coneixedors d’aquesta problemàtica, però que no s’hi pot fer 

res, que per solucionar-ho s’hauria de fer la Comissaria nova. 

 

Catalunya, 9 de novembre de 2016 


